
Vanematekogu koosoleku protokoll 
 
Kuupäev: 24. september 2024 
Alguse kellaaeg: 17:30 
Koht: Randvere kooli söökla 
Protokollija: Tanel Rannala 
Osalejad: 28 inimest  
 
Päevakord 
1. Vanematekogu esimehe ja aseesimehe valimine 
2. Hoolekogu liikmete valimine 
3. Vanematekogu esindaja valimine kooli kultuurikotta 
4. Muud teemad 
 
Koosoleku juhataja: Kristlin Nagel 
 
Kord ja reeglid: 
• Ei räägita korraga. 
 
Kandidaatide valimine: 

• Priit Roobas esitas enda kandidatuuri vanematekogu (VK) esimeheks. 
• Priit Roobase poolt anti 20 häält. 
• VK aseesimeheks valiti Dajana Tiitsaar (1a klass). Kõik kohalolijad toetasid. 
• Tanel Rannala kinnitati vanematekogu protokollijaks. 

 
Priit Roobas tahaks hoolekogu esimeheks. Ta nimetas enda agenda – tahab Tädu rada koolini ja 
kooli edasi ‚lõpuni ehitada‘. 
 
Osalejaid 26 (allkirjade järgi). 
  
Hoolekogu liikmete ja asendusliikmete valimine.  
Koosseis: 
  
1a: Vanematekogu aseesimeheks kandideeris ja sai Dajana Tiitsaar. 
1b: Alina Ennik valiti hoolekogu põhiliikmeks. 
1c: Katre Plaan asendusliikmeks. 
2a: Mari-Leen Treimann valiti asendusliikmeks. 
2b: Gerli Veermäe hoolekogu põhiliige. 
3a: Jaak Sepp valiti hoolekogu põhiliikmeks. 
3b: Keiti Kattai hoolekogu asendusliige. 
4a: Lagle Reidma hoolekogu asendusliige. 
4b: Miia Mänd hoolekogu põhiliige. 
5a: Kristlin Nagel hoolekogu põhiliige. 
6a: Marit Pilbas hoolekogu asendusliige. 



6b: Merle Rüütel hoolekogu põhiliige. 
6b: Priit Roobas kandideeris ja valiti vanematekogu esimeheks. 
7a: Helen Orav-Kotta hoolekogu asendusliige. 
7b: Tanel Rannala hoolekogu põhiliige. 
8c: Kersti Kruusmann hoolekogu asendusliige. 
9a: Marko Laving hoolekogu põhiliige. 
9c: Kristi Kelder-Eha hoolekogu asendusliige. 
9põ2: Edward Ekker hoolekogu põhiliige. 
 
 
Kuna HEV esindajaid oli ainult üks siis leppisime kokku, et Edward Ekker saadab ülejäänud 
vanematekogu liikmetele kirja ning valivad/lepivad kokku, kes tulevad hoolekogu liikmeteks.  
Samuti 5. klassiastmesse lisandus vanematekogu liikmeks Jana Kallikorm 26.09 toimunud 5b 
klassikoosolekult. Jana Kallikorm on ka hoolekogu asendusliige 5. klassiastmes.  
30.09.2024 Hev esindajad hoolekogus Edward Ekker (põhiliige), Kaarin Budõlin (põhiliige), 
Rünno Kristjuhan (asendusliige), Kadri Look (asendusliige). 
 
 
 
 
17:52 – Hoolekogu liikmed said valitud. 
 
** 
Vanemate kogu esindaja valimine kooli kultuurikotta. Need koosolekud toimuvad päevasel ajal. 
Esindaja jagab omakorda infot vanematekoguga. 
 
– Valiti kiirelt: 3c Kristel Vainokivi. 
 
*** 
17:54  
Muud teemad: 
 
 
(Elektriliste) tõukerataste ja liikluskäitumise arutelu: 
 

• Elektri tõuksiga juhtunud õnnetusest kantuna arutati kiivrite kandmise kohustust ja 
liikluskäitumise parandamist. 

• Mõeldi võimaluse üle tagada koolii territooriumil laste ja liiklejate turvalisus. Pakuti, et 
võiks olla tõukeratastele ja ratastele turvalisem ala, kus lapsed saaksid sõita ja trikitada 
(võimalik liikluslinnak). 

• Arutati, kas kooli ajal võiks tõukeratastega sõitmine olla lubatud või tuleks see piirata. 
Samuti toodi välja vajadus selgitada, kas kooli reeglites on kirjas, mida võib ja mida ei või 
kooli ajal tõukeratastega seoses teha. 



• Tõstatati teema kooli ees olevate „lainetuse“ liiklusohutuse kohta, kus pakuti välja 
lillepottide paigaldamist vmt, et ennetada õnnetusi. Mainiti, et seal lainetuse juures on 
juba toimunud õnnetus, kus keegi napilt pääses auto alla kukkumisest. 

• Meeldetuletus, et alla 8-aastased lapsed ei tohi tõukeratastega sõita autoteel. 
• Tõdeti, et õppimine eile kooli kõrval toimunud tõuksiõnnetusest ja teadlikkuse tõstmine 

on kõige kasulikum, sest keelamist on keeruline kontrollida. Rõhutati, et liikluskäitumise 
meeldetuletamine ja ohutuskoolitused oleksid tõhusamad meetodid, mida peaks nt 
politsei abil tegema koolis. 

• Arutati, kas jalgrattalubade saamise võimalus võiks olla 3. ja 4. klassis kohustuslik osa 
kooliprogrammist. 

• Arutati vahetundide ajal toimuva käitumise kohta, eriti olukordi, kus õpetajaid ei ole alati 
kohal. Tõstatati küsimus, kas elektrirataste ja -tõukerataste kasutamine peaks olema 
keelatud vahetundides. 

• Õiget tüüpi kiivri kandmise teadlikkuse tõstmine ja jalgrattakoolituse taastamine leiti 
olevat vajalikud. 

 
 
Kaamerate paigaldamise ja turvalisuse arutelu: 
 

• Arutati, kas ratta parkla juures on olemas kaamerad ja kas oleks vajadust paigaldada 
kooli juurde lisakaameraid. Üks osaleja tõi esile, et tema lapsel on mitu korda jalgratta 
spidomeeter kooli eest varastatud. 

• Mainiti, et eelmisel aastal ei olnud eelarves piisavalt raha uute kaamerate 
paigaldamiseks, kuid nüüd on vajalik rahastus leitud ja investeering on kokku lepitud. 

 
 
Söökla ruumiprobleemide arutelu: 
 
Tõstatati teema, et kooli söökla jaoks on ruumi vähe ja on vaja kaaluda juurdeehitamist. 
Söögikohtade arv on ebapiisav, mistõttu lapsed ei pääse alati sööma. Mainiti, et üks laps jäi jälle 
söögist ilma.  
 
Arutati, et õpilastel on võimalik tulla sööma ka hiljem, järgmistel vahetundidel, kui ei pääse 
löögile, kuid seda võimalust ei ole piisavalt kommunikeeritud. Need kes lähevad viimasena 
sööma, neil pole varem lubatud sööma minna, neid keelatakse ses osas (protokollija lapse jutt 
kodus), ja siis viimasel sööjate vahetusel ei pruugi kõike olla enam väidetavalt. 
 
Toitlustajale tuleb edastada konkreetne info, et ja kui miski ei toimi ja vajab muutmist – see ei 
toimi, nii tuleb teha jne.  
Tõstatati vajadus kutsuda abivallavanem lõunale, et olukorda arutada seoses ruumipuudusega. 
 
Kinnitati, et laps ei tohi lahkuda kooli territooriumilt poodi, kui ta ei saa sööklas süüa.  
 
Koolivormi arutelu: 



 
Arutati koolivormi teemat. 3b klassi vanemad on teinud ettepaneku muuta koolivormi värvi või 
teha lisaks rohelisele ka tumedam koolivorm, mida vanemad lapsed oleksid rohkem valmis 
kandma. Kuna kool ei tasu koolivormide eest, siis ei saa selle kandmist kohustuslikuks teha. 
Küsiti, kas oleks vaja teha kooli brändi muudatus ja kas kooli logod panna peale võimalikele 
uutele riietele. 
 
Räägiti, et iga vanematekogu esindaja võiks teha oma klassis koolivormi teemalise küsitluse. 
Arutati, kas keegi võiks koostada ühtse küsimustiku, et uurida sama loogika alusel küsimusi. 
Lapsed tundvat puudust teist värvi riietest. Paljud osalejad arvasid, et ei ole mõtet selle teemaga 
edasi tegeleda, samas leidus ka arvamusi, et võiks kaaluda tumedamate värvide lisamist 
koolivormi sortimenti. 
 
 
18:40 
Priit Roobas: mis on ootused järgmisele koosolekule? 
 
– loodetavasti on hoolekogu liikmed paigas, 
– direktor kutsub hoolekogu koosoleku kokku siis. 
 
Kui ei ole midagi arutada vanematekoguga, siis ei pea kokku saama ja koosolekut kokku 
kutsuma. 
 
Vanematekogu liige kogub oma klassist teemad.  
 
Vanematekogu gmaili ja fb list on ka olemas, kuhu lisatakse. Põhiline suhtlus Stuudiumi konto 
kaudu. 
 
Läbi stuudiumi edastada protokoll Kristlin Nagelile, kes juhtis koosolekut seekord. 
 
 
*** 
Protokollija palub faktikontrolli oma esimesele protokollile. Lehelt on puudu Dajana Tiitsaar 
allkiri, kuigi ta osales koosolekul. 
 



 


